
BR.0002.3.2018.AB 

 

 

PROTOKÓŁ NR  XLIX / 18 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 22 lutego 2018 roku 
 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego. Początek 

obrad – godzina 10.10.  

 

 

Obecni: 
 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

  

Radni nieobecni: 

 

Maria Milejska 

Zbigniew Rok 

 

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Przedstawiciele władz samorządowych miast, miast i gmin oraz gmin powiatu 

zawierciańskiego z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Zawierciu Grzegorzem 

Kwietniem i Przewodniczącym Rady Gminy we Włodowicach Alojzym Leśniakiem, 

przedstawiciele powiatowych służb, inspekcji i straży z Komendantem Powiatowym Policji  

w Zawierciu Ryszardem Skowrońskim, Zastępcą Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Zawierciu Radosławem Lendorem, Zastępcą Dyrektora Powiatowej 

Stacji Sanitarno –  Epidemiologicznej w Zawierciu Wiesławą Hamerlik, Powiatowym 

lekarzem Weterynarii w Zawierciu Ireneuszem Gewaldem oraz Powiatowym Inspektorem 

Nadzoru Budowlanego w Zawierciu Anetą Pałką, przedstawiciel Senatora RP Arkadiusza 

Grabowskiego, Prezes Zarządu Głównego Jurajsko – Śląskiego Stowarzyszenia Dom 

Europejski w Częstochowie Janusz Żakowski, kierownicy jednostek organizacyjnych 

powiatu , przedstawiciele partii stronnictw i ugrupowań politycznych, Naczelnicy Wydziałów 

Starostwa Powiatowego w Zawierciu, przedstawiciele środków masowego przekazu i inni 

goście, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

  

 

Ad.1.) 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski. Na podstawie listy 

obecności stwierdził dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,            

a tym samym prawomocność XLIX sesji Rady Powiatu. Powitał radnych, Zarząd Powiatu ze 

Starostą Krzysztofem Wroną oraz gości, biorących udział w posiedzeniu, dziękując im za 

przybycie.   
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Ad.2.) 

 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych, sesja odbyła się zgodnie z ustalonym przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu porządkiem obrad,  przekazanym radnym w materiałach 

sesyjnych: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  Nr XLVIII / 18 z dnia 25 stycznia 2018 roku.    

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji.   

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty 

Zawierciańskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2017 roku 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki w Uchwale  

Nr XLVII / 409 / 17  w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2018 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2018 – 2025. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy I Liceum Ogólnokształcącego 

im. S. Żeromskiego w Zawierciu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół im. O. Langego 

w Zawierciu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/303/17 z dnia  

30 marca 2017 roku w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych  

i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą Prawo oświatowe 

oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie powiatu 

zawierciańskiego na okres od dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku.  

13. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie sesji. 

  

 

Ad.3.) 
 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń ze strony radnych protokół  Nr XLVIII /18 z dnia  

25 stycznia 2018 roku  w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty 

jednogłośnie, czyli  przy 21 głosach „za”.   

  
 

Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji przedstawił 

Starosta Krzysztof Wrona. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył posiedzenia w dniach:  30 stycznia, 6 lutego,  

15 lutego i 20 lutego br. zajmując się m.in. następującymi sprawami: 
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 podjął uchwały w sprawach: 

– zmian w budżecie powiatu na 2018 rok oraz zmian w planie finansowym;  

– przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań dyrektorom następujących jednostek 

organizacyjnych:  Centrum Administracyjnego Placówek Opiekuńczo–

Wychowawczych w Zawierciu, Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w Górze 

Włodowskiej, Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu, Powiatowego 

Urzędu Pracy w Zawierciu oraz Zespołu Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej 

Szkół i Placówek Oświatowo – Wychowawczych w Zawierciu;  

– środków na wynagrodzenia w 2018 roku; 

– stosowania w 2018 roku proporcji do częściowego odliczania podatku od towarów  

i usług; 

– wyrażenia zgody na odstąpienie od formy przetargowej przy zawarciu umów najmu  

i użyczenia sal gimnastycznych i sportowych, usytuowanych na nieruchomościach 

będących w trwałym zarządzie szkół, dla których organem prowadzącym jest powiat 

zawierciański; 

– ustalenia wysokości stawek czynszu za najem i dzierżawę nieruchomości 

stanowiących mienie powiatu zawierciańskiego, pozostających w trwałym zarządzie 

powiatowych jednostek organizacyjnych; 

– przekazywania wpłat dokonywanych w związku ze złożeniem wniosku o wydanie 

zezwolenia na pracę lub zezwolenia na pracę sezonową oraz złożeniem oświadczenia  

o powierzeniu wykonywania pracy cudzoziemcowi; 

– ustalenia systemu kontroli zarządczej w jednostkach organizacyjnych powiatu 

zawierciańskiego; 

– przyjęcia „Regulaminu przyznawania dotacji na realizację zadań publicznych powiatu 

zawierciańskiego w 2018 roku”;  

– powołania komisji przetargowych; 

– uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Zawierciu;  

– zmiany Regulaminu Organizacyjnego Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w Górze 

Włodowskiej; 

– dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2018 roku; 

– przyjęcia przez powiat zawierciański darowizny mienia ruchomego; 

– umorzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

powiatowi zawierciańskiemu od samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej Szpitala Powiatowego w Zawierciu; 

– ogłoszenia otwartych konkursów ofert na realizację w 2018 roku zadań publicznych 

powiatu zawierciańskiego; 

– ogłoszenia naboru przedstawicieli organizacji pozarządowych do komisji 

konkursowych oceniających oferty złożone w otwartym konkursie na realizację zadań 

publicznych w trybie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

 wyraził zgodę na: 

 utworzenie z dniem 1 września 2018 roku oddziału dwujęzycznego klasy I w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. S. Żeromskiego w Zawierciu; 

 zakup sprzętu aparatury medycznej, niezbędnej dla funkcjonowania Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu; 

 utworzenie w roku szkolnym 2018/2019 przedstawionych oddziałów klas pierwszych; 

 wygaszenia trwałego zarządu, ustanowionego na rzecz Ośrodka Pomocy Dziecku  

i Rodzinie w Górze Włodowskiej w odniesieniu do lokali mieszkalnych położonych 
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we Włodowicach i ustanowienie trwałego zarządu w tym zakresie na rzecz 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu. 

 

 zapoznał się z:  

 pismami i decyzjami  Wojewody Śląskiego w sprawach nieruchomości powiatu 

zawierciańskiego;  

 sprawozdaniem z przeglądów obiektów budowlanych stanowiących mienie powiatu 

zawierciańskiego. 

W związku z powyższym zobowiązał kierownika Samodzielnego Referatu 

Gospodarowania Mieniem Powiatu do zlecenia jednostkom organizacyjnym 

wykonania wymienionych zaleceń w ramach posiadanych środków; 

 zawiadomieniem o podjęciu przez Radę Miejską w Zawierciu uchwały  

Nr XXXIX/343/17 z dnia 26 kwietnia 2017 o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Zawiercie dla obrębów: 

Bzów, Karlin, Pomrożyce, Skarżyce i Żerkowice; 

 informacją na temat projektów realizowanych aktualnie przez jednostki organizacyjne 

powiatu i planowanych do realizacji w 2018 roku, sporządzoną przez Wydział 

Rozwoju Inwestycyjnego Powiatu według harmonogramu pracy Zarządu Powiatu; 

 informacją o dokonaniu zmian między paragrafami w planie finansowym rachunku 

dochodów własnych Zespołu Szkół i Placówek H. Kołłątaja w Zawierciu na 2018 rok.   

 

 omówił i przyjął materiały wraz z projektami uchwał Rady Powiatu, będącymi 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 

Jednocześnie poinformował, że:  

 

 wszczęte zostały postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na realizację 

następujących zadań:  

 „Dostawy grysu bazaltowego oraz emulsji asfaltowej dla Powiatowego Zarządu Dróg  

w Zawierciu”; 

 „Wynajem sprzętu do bieżącego utrzymania dróg na terenie działania Powiatowego 

Zarządu Dróg w Zawierciu”; 

 „Bieżące utrzymanie dróg na terenie działania Powiatowego Zarządu Dróg w 

Zawierciu”; 

 „Przebudowa drogi powiatowej 1730 S – Pomrożyce”;   

 „Przebudowa drogi powiatowej nr 702 S ul. Daszyńskiego w miejscowości 

Zawiercie”.  

 w dniu 20 lutego br.  wziął udział w Konwencie Powiatów Województwa Śląskiego, które 

odbyło się w Chorzowie; 

 objął patronatem honorowym 120 – lecie powstania II LO im. H. Malczewskiej  

w Zawierciu – uroczyste obchody zaplanowane zostały w terminie 8 – 9  czerwca 2018 

roku. 

 

Ponadto przekazał informacje o istotnych wydarzeniach, które odbyły się w ostatnim czasie 

terenie powiatu oraz o planowanych imprezach i uroczystościach:  

 

 w dniu 13 lutego br. w Starostwie Powiatowym odbyło się wręczenie nagród zwycięzcom 

Eliminacji Powiatowego Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego „Zapobiegajmy 

pożarom”; 
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 w dniu 15 lutego br. w Starostwie Powiatowym w Zawierciu odbyło się spotkanie 

dotyczące uciążliwości spowodowanych parkowaniem ciężarówek przy ulicy Łośnickiej 

w Zawierciu (przy wjeździe do Huty CMC), zorganizowane przez Komendę Powiatową 

Policji w Zawierciu, w którym uczestniczył;   

 w dniu 27 lutego br. w Starostwie Powiatowym w Zawierciu odbędzie się posiedzenie 

sprawozdawczo – wyborcze Powiatowej Rady Seniorów. Zachęcił wszystkich zebranych 

do przekazania powyższej informacji wszystkim osobom, które mogłyby uczestniczyć  

w działaniach tego gremium, a tym samym reprezentować poszczególne gminy na forum 

powiatu; 

 poinformował również, że w dniu 26 lutego br. w Starostwie Powiatowym  

w Częstochowie odbędzie się spotkanie poświęcone zmianom w prawie wyborczym, 

zorganizowane przez Krajowe Biuro Wyborcze Delegatura w Częstochowie. Na 

spotkaniu zostaną przedstawione m.in. najważniejsze zmiany w kodeksie wyborczym, 

omówione zostaną zasady powoływania urzędników wyborczych oraz zasady podziału 

jednostek na okręgi wyborcze i obwody głosowania. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag ze strony radnych.  

 

 

Ad.5.) 

 

Marek Szczygłowski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

 „skrzyżowanie dróg: Łośnickiej, Piłsudskiego, Polskiej i Równej stało się ważnym 

węzłem drogowym w Zawierciu. Skomplikowany układ tych ulic, parkujące ciężarówki 

wzdłuż ul Łośnickiej i duże natężenie ruchu sprawia, że panuje to duży chaos. Sytuacja ta 

potwierdza, że obecne rozwiązania organizacji ruchu są tu głęboko niesatysfakcjonujące. 

Sprawa jest na tyle paląca, że to z inicjatywy policji, zasypywanej lawiną skarg 

mieszkańców, 15 lutego doszło do spotkania jej przedstawicieli z przedstawicielami huty 

CMC i Starostwem Powiatowym. Wprawdzie dyrekcja CMC zobowiązała się do 

przeprogramowania ruchu ciężarówek, aby parkowały one na wyznaczonym terenie 

parkingu CMC, ale nie rozwiązuje to problemu, bo powinna tu mieć miejsce gruntowna 

przebudowa tego węzła, najlepiej budowa ronda. Na obecną chwilę kierowcy 

samochodów nie ponoszą winy za dezorganizację ruchu. Przy braku przejrzystych 

oznaczeń i nakazów zmuszeni są oni poruszać się intuicyjnie wśród licznych 

wielotonowych ciężarówek i autobusów. Mieszkańcy pytają więc, czy wkrótce będzie 

oczekiwana inwestycja, jaką jest przebudowa omawianego węzła drogowego; 

 czy w Wydziale Komunikacji zostały już pokonane komplikacje nowoutworzonego 

ogólnopolskiego systemu informatycznego Cepik 2.0, czy system ten jest już w pełni 

kompatybilny i synchroniczny z pozostałymi systemami; 

 cała Polska walczy ze smogiem, gdyż w tej kwalifikacji zajmujemy jedno z ostatnich 

miejsc w Europie i grożą nam wielomiliardowe unijne kary. Rocznie z powodu 

zanieczyszczonego powietrza w Polsce umiera 45 tysięcy osób. Czy powiat zawierciański, 

a szczególnie gmina Zawiercie odnosi w tej walce dalsze sukcesy w odniesieniu do 

poprzedniego roku, czy ilość zlikwidowanych pieców węglowych jest satysfakcjonująca, 

czy wskaźniki PM 10 są coraz lepsze. czy są kontrole Straży Miejskiej, czym palą  

w piecach mieszkańcy i czy są egzekwowane mandaty, czy mamy możliwość 

uruchomienia dronów oznaczających stężenie niebezpiecznych substancji nad kominami, 

czy istnieje możliwość, aby w dniach największego zagrożenia oferować darmową 

komunikację miejską dla posiadaczy samochodów i ich pasażerów i aby informować 
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przedszkola, domy dziecka, szkoły domy opieki o zakazie wychodzenia na zewnątrz 

budynków w tych dniach, czy grożą nam mandaty karne z Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska. Prawnicy twierdzą, że w skali kraju mogą mieć miejsce coraz 

liczniejsze pozwy prywatnych osób wobec samorządów za latach zaniedbań w tej kwestii; 

 w Polsce aktualnie panuje epidemia grypy, bardzo groźnej odmiany wirusa, który od 

początku roku wywołał 1,2 miliony zachorowań i cztery zgony, w tym 3 województwie 

śląskim (w Katowicach). Jak wygląda w tym zakresie sytuacja epidemiologiczna  

w powiecie zawierciańskim. Jedynym skutecznym sposobem profilaktyki grypy są 

szczepienia. Jaka jest statystyka w powiecie, ile mieszkańców się zaszczepiło, czy ilość 

zaszczepionych systematycznie rośnie, czy zakłady pracy finansują szczepienia. Szpital 

powiatowy, jako zakład pracy powinien świecić tu przykładem w finansowaniu 

szczepionek dla personelu, który jest szczególnie narażony na zachorowanie. Zdrowy 

prezent to oczywiście mniejsza absencja pracy. Jak ta kwestia została rozwiązana  

w naszym szpitalu”. 

 

Beata Chawuła (treść wystąpienia w formie stenogramu):   

 

„Ja troszkę w nawiązaniu do interpelacji pana radnego Marka Szczygłowskiego. Mieszkańcy 

Zawiercia zgłaszają ostatnio taką sytuację, dość dziwną, bo z jednej z placówek służby 

zdrowia na ul Niedziałkowskiego (to budynek, który należy do szpitala) wydobywa się z 

komina dym rdzawo-brązowy,  o tak silnym, nieprzyjemnym zapachu, że można to nazwać 

po prostu z smrodem. Ja chciałabym się zapytać, czy ktoś już tym tematem się zainteresował, 

jaki jest tam kocioł, czym jest opalany budynek,  że takie kłęby dymu śmierdzącego stamtąd 

się wydobywają. Podkreślam, że jest to placówka służby zdrowia, więc sytuacja groteskowa”.    

 

 

Ad.6.)  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przypomniał, że sprawozdanie 

Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2017 roku (załącznik nr 1 do 

protokołu) zostało przedłożone Radzie Powiatu zgodnie  art. 38b ust. 3 ustawy o samorządzie 

powiatowym. Zgodnie z obowiązującymi przepisami sprawozdanie po przyjęciu przez organ 

stanowiący podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIX / 420 / 18   

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Zawierciańskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w 2017 roku w wyniku przeprowadzonego głosowania został 

przyjęty  jednogłośnie, czyli przy 22 głosach „za”.    

 

 

Ad.7.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIX / 421 / 18   

w sprawie sprostowania oczywistej omyłki w Uchwale Nr XLVII / 409 / 17  w sprawie 

wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu, po uzyskaniu 

pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, został poddany pod głosowanie  

i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 22 głosach „za”.    
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Ad.8.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIX / 422 / 18  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2018 rok wraz z autopoprawkami Zarządu Powiatu,  

po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 22 głosach „za”.    

 

 

Ad.9.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIX / 423 / 18  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018 – 2025 wraz  

z autopoprawkami Zarządu Powiatu,  po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 22 głosach „za”.    

 

 

Ad.10.)  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIX / 424 / 18  

w sprawie zmiany nazwy I Liceum Ogólnokształcącego im. S. Żeromskiego w Zawierciu, po 

uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Edukacji, został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 22 głosach „za”.    

 

 

Ad.11.)  

 

Paweł Sokół zapytał, czy w związku ze zniesieniem imienia Oskara Langego placówka nie 

będzie miała imienia, czy jednak jest propozycja nowego patrona dla tego Zespołu Szkół.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu):   

 

„Myślę, że to jest porozumienie między Dyrektorem a Zarządem. W tej chwili będzie taka 

nazwa ogólna: Zespół Szkół Ekonomicznych, bez imienia. Na razie  nie podejmujemy decyzji 

w kwestii nowego patrona, zmieniamy tylko nazwę szkoły”.    

  

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIX / 425 / 18  

w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół im. O. Langego w Zawierciu, po uzyskaniu 

pozytywnej opinii Komisji Edukacji, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 22 głosach „za”.    

 

 

Ad.12.)  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIX / 426 / 18  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/303/17 z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 

wprowadzonego ustawą Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych  



  

 

8 

 

i specjalnych na terenie powiatu zawierciańskiego na okres od dnia 1 września 2017 roku do 

dnia 31 sierpnia 2019 roku, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Edukacji, został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 22 głosach „za”.   

 

 

Ad.13.)  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił informację o pracy 

między sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

‒ w dniu 25.01. br. Pan Sławomir Kania cofnął skargę, złożoną w dniu 19 stycznia 2018 

roku, dotyczącą udostępnienia dokumentów z zasobu geodezyjnego; 

‒ w dniu 29.01.br. Wojewoda Śląski przesłał do wiadomości wystąpienie pokontrolne 

dotyczące przeprowadzone kontroli w zakresie spełnienia stawianych podmiotom 

prowadzącym staż podyplomowy lalkarza i lekarza dentysty w Szpitalu Powiatowym  

w Zawierciu. Stwierdzone w trakcie kontroli nieprawidłowości zostały usunięte i nie 

zostały sformułowane żadne zalecenia pokontrolne; 

‒ w dniu 31.01. br. Śląski Urząd Wojewódzki w Katowicach Wydział Zarządzania 

Kryzysowego wystąpił z zapytaniem w sprawie oceny stanu zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego powiatu w 2017 roku; 

‒ w dniu 1.02.br. radna Rady Miejskiej w Łazach Wiesława Majczak przesłała do radnych 

reprezentujących Gminę Łazy pismo dotyczące wsparcia remontu nawierzchni drogi 

powiatowej ul. Henryka Pobożnego w miejscowości Wiesiółka; 

‒ w dniu 1.02. br. wpłynęło pismo Komisarza Wyborczego w Częstochowie w sprawie 

dokonania sprawdzenia podziału obszaru powiatu zawierciańskiego na okręgi wyborcze 

pod względem wymogów ustawy w celu przeprowadzenia wyborów do Rady Powiatu; 

‒ w dniu 5.02. br. wpłynęła informacja o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej 

oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu, opracowana przez Komendę Powiatową 

Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu. Zgodnie z planem pracy na rok bieżącym 

materiał ten będzie przedmiotem obrad Rady Powiatu w miesiącu sierpniu; 

‒ w dniu 6.02. br. Wydział Edukacji Starostwa Powiatowego w Zawierciu przedłożył 

sprawozdanie o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat  w 2017 roku. 

Sprawozdanie zostało przekazane do wiadomości Komisji Edukacji. 

 

 

Ad.14.)  

 

Odpowiedzi na interpelacje, złożone w pkt 5 porządku obrad, udzielił Starosta Krzysztof 

Wrona i wskazane przez niego osoby.    

 

Interpelacje Marka Szczygłowskiego: 

 

Starosta Krzysztof Wrona (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Chcę poinformować, że rzeczywiście w dniu 15 lutego br. odbyliśmy spotkanie  

w sprawie organizacji dojazdu samochodowego do CMC. Zostały poczynione ważne 

ustalenia dotyczące organizacji ruchu transportu kołowego, zwłaszcza w zakresie 

dostarczania złomu do huty. Jeżeli chodzi o dodatkowy wjazd, to trwa dostosowanie dwóch 

systemów wagowych,  żeby te wjazdy  mogły być synchronizowane tym samym systemem. 
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Zobowiązania ze strony Huty polegało na tym, że  w ciągu 3-4 tygodni mamy na swój sposób 

przejrzeć, na ile system zostanie usprawniony. Nie ukrywam, że wspólnie z przedstawicielami 

Komendy wróciliśmy również uwagę, że ze swej strony dokonaliśmy projektu dobudowy 

dodatkowego pasa na tym odcinku, żeby rzeczywiście ułatwić jazdę samochodów, niemniej 

jednak huta nie wyraziła zgodę na partycypację w kosztach. Problem wynika również z tego, 

że dość wyraźnie spadł transport kolejowy do huty w związku z kontrolami dotyczącymi 

bezpieczeństwa taboru kolejowego. W tej chwili nie ma kto w pełnym zakresie dokonać 

odbioru wagonów do transportu złomu, ponieważ prolongaty roczne na możliwość używania 

tego transportu właśnie się wyczerpały  i faktycznie 50% dostaw przeszło na transport 

kołowy. W najbliższych dniach ma to ulec zmianie. Zakładany jest  również inny wariant, 

który związany jest z przebudową całego ruchu wewnątrz huty i oni mają na to określone 

środki. Jednak nie przystali na propozycje z naszej strony. Zgodnie z ustaleniami tego 

spotkania potwierdziliśmy, że spotkamy się niebawem w celu zaktualizowania aktualnego 

stanu funkcjonowania transportu kołowego do Huty. Szczegółowa odpowiedź w tym zakresie 

zostaną przedstawiona na piśmie przez Powiatowy Zarząd Dróg w Zawierciu”.   

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Zawierciu Michał 

Otrębski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„System CEPIK 2.0 wszedł w życie 13 listopada 2017 roku tylko w części dotyczącej 

rejestracji pojazdów i od 13 listopada Wydział Komunikacji przeżywał oblężenie. Po 

pierwsze wydłużył się czas rejestracji związany z tym, że sam proces trwa dłużej. Natomiast 

błędy, które się pojawiły, można podzielić na dwie kategorie: systemowe, które dotyczą całej 

Polski i błędy, które dotyczą jak gdyby poszczególnych pojazdów. Jeżeli chodzi o problemy 

dotyczące całego kraju, to one są sukcesywnie usuwane i poprawia się czas rejestracji. 

Natomiast zdarza się tak, jak się zdarzyło, jeżeli ktoś słuchał radia w poniedziałek, że przez 

sobotę i niedzielę informatycy PWPW intensywnie wdrażali poprawki dotyczące ogólnego 

systemu i naprawili jedne, ale spowodowali że, pojawiły się nowe, które przedtem działały 

dobrze. Ale sukcesywnie jest to poprawione i notujemy zdecydowaną poprawę, jeżeli chodzi 

o tę część. Natomiast jeżeli chodzi o część CEPIK 2.0 dotyczącą tych indywidualnych 

błędów, to – niestety –  na poprawę w niektórych przypadkach trzeba czekać nawet kilka lat, 

a to wynika z tego, że ten system wyłapuje z innych systemów, kto korzysta na przykład  

z bazy PESEL i te błędy dopiero będą wychwytywane w momencie, kiedy będą dokonywane 

indywidualne czynności. Czyli przychodzi interesant wymienić dowód rejestracyjny, system 

wyłapie jakiś błąd i wtedy dopiero my wysyłamy  e-maila  do PWPW o usunięcie tych 

błędów. Na dzisiaj w skali kraju jest ponad 100.000 takich błędów. One są sukcesywnie 

usuwane, ale to trwa. Powoduje to ogromne zdenerwowanie interesantów, którzy oczekują  

i czasami są po kilka razy w Wydziale. Ten problem leży poza Wydziałem, poza pracą 

pracowników. Muszę powiedzieć że, Państwowa Wytwórnia Papierów Wartościowych 

administruje tymi systemami w imieniu Ministerstwa Cyfryzacji i doposaża nas w komputery. 

Jest tylko problem bazy lokalowej, bo my się tam nie mieścimy. Jest ciasno, interesanci  

w trudnych warunkach pracują, co też spotyka się z taką uwagami do nas. Ustawowo ma być 

wdrożony system Cepik 2.0  dotyczące kierowcy i ustawa przewiduje, że będzie to początek 

czerwca. W tej chwili mamy takie sygnały, że Ministerstwo chce ten termin przesunąć, mając 

te doświadczenie, które są właśnie z bazy pojazd”. 

 

Starosta Krzysztof Wrona zobowiązał się, że odpowiedzi na pozostałe interpelacje zostaną 

udzielone w formie pisemnej. Interpelacja dotycząca zagadnień związanych z planami  

w zakresie zmniejszenia szkodliwości pyłów oraz funkcjonowania systemów grzewczych na 

terenie Zawiercia zostanie przekazana do władz miasta. 
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Interpelacja Beaty Chawuły: 
 

Starosta Krzysztof Wrona (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Odpowiedź interpelację dotyczącą sposobu ogrzewania przychodni, położonej w Zawierciu 

przy ul, Niedziałkowskiego, zostanie udzielona na piśmie, ponieważ nie jesteśmy w stanie 

teraz odpowiedzieć, bo nie ma  pani Dyrektor. Chciałbym też dodać w nawiązaniu do 

interpelacji radnej z poprzedniej interpelacji, że uczyniliśmy działania z Urzędem 

Wojewódzkim w sprawie remontu w tych dróg koło Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa. Jutro mamy odbiór wykonania tego zadania. Dostaliśmy zgodę na przesunięcie  

10.000 zł z zasobu Skarbu Państwa”. 

 

Beata Chawuła  (treść wystąpienia w formie stenogramu).  

 

„Panie Starosto, chciałam powiedzieć, że droga, o którą prosiłam na poprzedniej sesji, została 

w dniu wczorajszym załatana, za bardzo dziękuję. Okazuje się, panie Starosto, że  jak jest 

wola, to się da”. 

 

 

Ad.15.)  

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie porządku obrad.  

 

 

Ad.16.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski  – dziękując za udział  w posiedzeniu 

– zamknął obrady XLIX sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego.  

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 10.45. 

 

 

 

Protokół sporządziła:                     Przewodniczący Rady Powiatu                 

/-/ Anna Bryła                 /-/ Jarosław Kleszczewski  

        


